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Zápisnica č. 1/2024 

zo zasadnutia Predsedníctva SZOŠ dňa 29. 1. 2024: „on-line“ zasadnutie 
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Prítomní: Zasadnutie P SZOŠ sa uskutočnilo on-line formou. Prítomní boli Andrej Patráš, 

Radoslav Jonáš, Martin Václavík, Ladislav Pompura a Judita Sádecká. Okrem 

predsedníctva sa zasadnutia zúčastnil Emil Kukurugya - generálny sekretár 

SZOŠ, Rastislav Oľhava – predseda Revíznej komisie a Peter Gröpel - hosť. 

Program:  

1. Využitie grantov v rámci projektov V4 (vzdelávanie trénerov, mapárov, organizátorov...) 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Prerokovanie návrhu rozpočtu SZOŠ na rok 2024 

4. Rôzne 

 

 

1. Využitie grantov v rámci projektov V4 (vzdelávanie trénerov, mapárov, 

organizátorov...) 

 

K uvedenej téme vystúpil hosť Peter Gröpel, ktorý vyučuje na univerzite vo Viedni a v rámci 

svojej pracovnej činnosti sa venuje aj spracovávaniu projektov v rámci rôznych grantových 

schém. Predsedníctvu predstavil možnosť zapojenia sa zväzu do grantovej schémy V4, ktorá je 

zameraná na vzdelávací proces v rámci krajín V4. P.G. uviedol, že vie SZOŠ pomôcť 

s vypracovaním takéhoto projektu, ktorý by mal byť zameraný na školenia mladých členov zväzu 

so zameraním na trénerské aktivity, organizáciu podujatí, mapovanie a podobne. SZOŠ by malo 

pripraviť konkrétny plán takejto aktivity a dohodnúť spoluprácu s minimálne jedným subjektom 

zo zahraničia, ktorý by sa na takejto aktivite podieľal. A. Patráš na to reagoval, že uvedený projekt 

považuje za reálny a o bližších podrobnostiach bude P. Gröpela neskôr informovať J. Sádecká.  

P. Gröpel sa ďalej zasadnutia Predsedníctva SZOŠ nezúčastnil. 

  

2. Kontrola plnenia uznesení. 

Z predchádzajúceho obdobia sú uznesenia splnené. 

 

      3. Prerokovanie návrhu rozpočtu SZOŠ na rok 2024 

A. Patráš informoval predsedníctvo o návrhu rozpočtu SZOŠ na rok 2024. Príspevok uznanému 

športu (PUŠ) od Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu na rok 2024 je 57 729,- Eur, 

pričom je reálny predpoklad, že v priebehu roku bude tento príspevok navýšený. Keďže na 

prevádzku je možné čerpať len 15 %, PUŠ pokryje len náklady na nájom kancelárie. Z vlaastných 

prostriedkov (VP) počítame s nákladmi 20 400,- Eur, pričom do príjmov v tomto roku nepočítame 

výnos z odvodu z pretekov, ktorý bude použitý až v budúcom roku. V priebehu roka sa počíta aj 

so zmenami vo výdavkovej časti VP s ohľadom na zmeny PUŠ. R. Jonáš uviedol, že nesúhlasí 

s položkou 0 Eur na Rozvoj OB. Na druhej strane súhlasí s príspevkom pre správcu informačného 

systému, ale zároveň navrhuje oceniť aj R. Balogha, ktorý zabezpečuje dlhodobo funkčnosť 

aplikácie RouteGadget. Ďalej R. Jonáš navrhol vyriešiť zostatok financií z projektu Spoločná 

mapa vo výške 468,- Eur. R. Jonáš predloží konkrétne pripomienky k návrhu rozpočtu po 

podrobnejšom preštudovaní jednotlivých položiek. 

 

4. Rôzne 

SZOŠ má uzavreté poistenie zodpovednosti za škodu (kvôli WMOC), ktoré bolo za r. 2023 uhra-

dené KOB ATU Košice. Vyvstala otázka, či má poistenie naďalej pokračovať, alebo zväz poistku 
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zruší. J. Sádecká vykonala telefonický prieskum, z ktorého vyplynulo, že 11 zo 14 organizujúcich 

klubov s takýmto poistením súhlasí, 3 kluby boli proti. J. Sádecká predstavila aj niekoľko mož-

ných spôsobov podieľania sa na úhrade poistného. Navrhovala vypočítavať podiel na poistní na 

konci sezóny, kedy sa poistné rozpočíta dohodnutým kľúčom iba medzi organizujúce kluby. Pre 

kluby, ktoré neorganizujú žiadne preteky, je takéto poistenie irelevantné. Nesúhlasiace kluby ne-

možno z poistenia vyňať, keďže poistenie sa vzťahuje na všetky podujatia organizované pod hla-

vičkou SZOŠ a teda by sa mali  na poistení tiež podieľať. 

A. Patráš trval na tom, že ak nie je 100% zhoda, poistenie treba zrušiť,  s tým, že na konferencii 

sa táto téma ešte otvorí a ak to bude  možné, podá sa storno výpovede, prípadne sa uzavrie nové 

poistenie.  

M. Václavík nesúhlasil s potrebou 100% súhlasných stanovísk, nadpolovičná väčšina by mala 

stačiť na rozhodnutie (výpoveď už ale bola podaná kvôli dodržaniu potrebnej lehoty). 

R. Jonáš videl väčší prínos v poistení hromadného úrazového poistenia pre členov SZOŠ. J. Sád-

ecká oponovala, že takéto poistenie je individuálna vec a hromadné poistenie môže priniesť kom-

plikácie v procesoch. Napriek tomu pripraví predbežnú ponuku, ktorá bude predstavená na kon-

ferencii. 

 

 

Zapísal: Emil Kukurugya                                                            Bratislava, 29. 1. 2024 

 

Meno, priezvisko a podpis predsedajúceho zasadnutiu:  Andrej Patráš, v.r. 
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PREZENČNÁ  LISTINA 

 

Názov akcie: Zasadnutie Predsedníctva SZOŠ 

Miesto:  „on-line“       Dátum: 29. 1. 2024 

 

 

P. Č. 

 

 

MENO A PRIEZVISKO 

 

BYDLISKO (KLUB) 

 

PODPIS 

 

1.  
Andrej Patráš Banská Bystrica Prítomný on-line 

2.  
Radoslav Jonáš  Bratislava Prítomný on-line 

3.  
Martin Václavík Martin Prítomný on-line 

4.  
Judita Sádecká  Košice  Prítomný on-line 

5.  
Ladislav Pompura Banská Bystrica  Prítomný on-line 

6.  
Rastislav Oľhava Praha Prítomný on-line 

7.  
Emil Kukurugya Pezinok Prítomný on-line 

8.  
Peter Gröpel  

Viedeň Prítomný on-line počas 

prerokovania bodu č.1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


